
پرســـپولیس بعد از بازی با الاهلی روز سه شـــنبه را در جده ریکاوری کرد و از روز 
گذشته سرخپوشان برای بازی با آلومینیوم استارت زدند. در حال حاضر بدترین 
خبر برای پرســـپولیس مصدومیت ایوب العملود اســـت که در نیمه دوم بازی با 
الاهلی گرفتارش شد. کادر پزشکی پرسپولیس روز گذشته بعد از بررسی وضعیت 
ایوب به خاطر احساس دردی که او در پایش داشت به وی اجازه تمرین نداد و قرار 
شد بعد از ام آر آی وضعیتش به طور دقیق تر بررسی شود. اما احتمال اینکه ایوب 
بتواند در بازی با آلومینیوم بازی کند خیلی کم است. از طرفی یعقوب براجعه دفاع 
راست جانشین او نیز تقریبا دو هفته ای می شود که در اردوی تیم ملی جوانان به 
سر می برد تا این تیم را در رقابت های مقدماتی جام ملت های آسیا همراهی کند. 
با این تفاصیل گاریدو مجبور است از وحید امیری یا فرشاد فرجی در پست دفاع 
راســـت اســـتفاده کند. از آنجا که گاریدو تاکید زیادی به اضافه شـــدن مدافعان 
کناری اش در حملات دارد شانس امیری به مراتب بیشتر از فرجی برای بازی در 
این پست است. ناگفته نماند پرسپولیس برای پست دفاع راست علیرضا بابایی 
کادمی خود آورده بود بیش از یک سال در تمرینات بزرگسالش داشت اما  را که از آ

در یک اتفاق عجیب او را در تابستان امسال کنار گذاشت. 

  درخواست گاریدو از شاگردانش
سرمربی پرسپولیس در همان عربستان از عملکرد شاگردانش در بازی با الاهلی 
تمجید کرد و خطاب به آنها گفت اگرچه بازنده این بازی سخت و سنگین بودند 
اما از نحوه بازی تیمش رضایت کامل دارد و فقط از این ناراحت است که نتوانستند 
بابت این عملکرد خوب امتیاز بگیرند. اما در تمرین روز گذشته سرخپوشان مرد 
اسپانیایی بسیار جدی و قبراق بود و از شاگردانش خواست همه اتفاق های بازی 
با الاهلی را فراموش کرده و تمام تمرکزشـــان را روی بازی با آلومینیوم قرار دهند. او 
همچنین تاکید داشـــت دیگر نباید در ادامه راه امتیاز از دســـت دهند و تنها به 
برد فکر کنند. ناگفته نماند سرخپوشان نیز هنگام بازگشت از عربستان از اینکه 
هواداران در فضای مجازی بابت عملکرد خوب شـــان در جده راضی بودند ابراز 
خوشحالی کردند و تصمیم گرفتند با پیروزی در بازی های آینده دل آنها را شاد کنند. 

  یاسین ناراحت ترین بازیکن 
یاسین سلمانی با  انگیزه زیادی در تابستان در تمرینات آماده سازی تیمش شرکت 
کرد و در بیشتر بازی های دوستانه تیمش نیز در ترکیب ثابت بود اما مشخص نشد 
که دو روز مانده به شروع لیگ چه اتفاقی در تمرین پرسپولیس رخ داد که گاریدو 
نه تنها او را از ترکیب اصلی بیرون آورد بلکه در بازی اول نیز این بازیکن را به سکوها 
فرستاد. این اتفاق با تعجب اکثر بازیکنان پرسپولیس همراه شد تا اینکه ماجرای 

عدم توجه گاریدو به یاسین ادامه پیدا کرد، حتی برای هواداران و کارشناسان هم 
عجیب است که چرا گاریدو حتی برای دقایق کوتاه هم به سلمانی بازی نمی دهد 
درحالی که او از لحاظ بدنی در شرایط خوبی به سر می برد. یاسین همه تلاش خود را 
در تمرینات اخیر پرسپولیس کرده بود تا بتواند در بازی با الاهلی حتی برای دقایقی 
هم که شده به میدان برود اما بی توجهی گاریدو در این بازی هم به او ادامه داشت. 
مساله ای که باعث شد هافبک جوان پرسپولیس ناراحت ترین عضو تیمش در 
هنگام بازگشت از عربستان باشد. در این بین بزرگ ترهای تیم سعی کردند به این 

بازیکن دلداری داده و او را امیدوار کنند به اینکه روزهای خوبش نزدیک است. 

  شکاری و تلاش برای فسخ
رضا شکاری از تابستان فصل پیش به دنبال این بود تا به پرسپولیس بیاید اما وقتی 
این باشگاه پول رضایت نامه او را نداد، گل گهر مجبور شد وی را به سپاهان بفروشد. 
اما از آنجا که قرارداد سال دوم شکاری به طرز عجیبی بالا می رود این مساله برای 
ادامه حضور او در سپاهان مشکلاتی را برای این فصل به همراه داشته است. در 
همین راستا شکاری تمایلی برای ماندن نداشت و تا شب گذشته در تلاش بود 
تا با فسخ قراردادش با سپاهان بتواند سرخپوش شود. در همین راستا نیز باشگاه 
پرسپولیس خیلی امیدوار بود تا شکاری بتواند با رضایتنامه راهی تهران شود و حتی 
حاضر بود مبلغی را برای خرید او هزینه کند. حتی این باشگاه سینا اسدبیگی را 

هم از لیست خود کنار گذاشت تا جا برای جذب یک بازیکن بزرگسال باز شود. 

  گاریدو برای جذب وینگر خارجی اوکی داد
همان طور که قبلا در خبرها داشتیم با توجه به اینکه سازمان لیگ قصد دارد سهمیه 
جذب یک بازیکن داخلی و یک بازیکن خارجی را برای تیم های لیگ برتری در نظر 
بگیرد، خوان گاریدو بی میل نبود که یک وینگر خارجی به لیست تیمش اضافه 
کند. در این بین مسئولان باشگاه پرسپولیس مدعی اند حتی اگر سازمان لیگ 
این ســـهمیه را نداد، ســـهمیه سوخته پرسپولیس در جذب یک بازیکن خارجی 
که به خاطر نبیل باهویی بود را به آنها برمی گرداند. از این رو ایجنت های نزدیک به 
باشگاه پرسپولیس گزینه های خود برای پست وینگر راست را به این باشگاه معرفی 
کردند. در حال حاضر دو گزینه بیشترین شانس را برای حضور در پرسپولیس دارند. 
منتصر لحتنی، وینگر مراکشی که بازیکن آزاد است و مورد تایید گاریدو و حتی 
ایوب العملود قرار گرفته است. بازیکن دیگر هم یک بازیکن زیر 23 سال اروپایی 
است که او هم نظر گاریدو را جلب کرده و اگر قرار باشد باشگاه پرسپولیس بازیکن 
خارجی دیگری به لیستش اضافه کند یکی از این دو بازیکن خواهد بود. در شرایط 
فعلی پرسپولیس یک جای خالی در لیست بزرگسال خود دارد و اگر رضا شکاری 
توانسته باشد تا آخرین ساعات شب گذشته )پایان نقل و انتقالات ( قراردادش را 

فسخ کند این جای خالی به او اختصاص پیدا خواهد کرد.

مرحله نهایی رقابت های جهانی اســکیت بخش فری اســتایل، شــاخه 
لوم در کشــور ایتالیــا برگــزار شــد و در پایــان ایــن مســابقات  اسپیداســا
کشــور ایــران موفــق بــه کســب ســه مــدال خوشــرنگ شــد. ترانــه احمــدی 
بــه مــدال طــا دســت یافــت و قهرمــان جهــان شــد، رومینــا ســالک روی 
ســکوی ســوم ایســتاد و مــدال برنــز را بــه گــردن آویخــت و امیرمحمــد 
ــه احمــدی  ــن تران ــه دســت آورد. در ایــن بی ــز مــدال طــا را ب ســواری نی
توانســت بــا شکســت رقیــب چیــن تایپــه ای خــود انتقــام شکســت 
ی هــای آســیایی هانگــژو را از حریــف خــود بگیــرد. احمــدی کــه  باز
ــود،  ــرده ب ــازی ک یخ س ــژو تار ــود در هانگ ــره خ ــدال نق ــا م ــن ب ــش از ای پی
ــا  ــو ب ــد. او در گفت وگ ــاز ش یخ س ــا تار ــدال ط ــب م ــا کس ــم ب ــار ه این ب
»فرهیختــگان« از راه رســیدن بــه نقــره آســیا تــا طــای جهــان و انتظــارش 

ــت.  ــان گف ــان جه ــوان قهرم ــئولان به عن از مس

با مدال طا و قهرمانی از مســـابقات جهانی به کشـــور بازگشـــتید. مســـابقات 
چطور بود؟

مسابقاتی که من در آن شرکت کردم، رولر گیمز بود، یعنی المپیک اسکیت. 
من ســـال 2017 که این مســـابقات در چین برگزار شـــد، توانســـتم اولین مدال 
یخ فدراســـیون اســـکیت را به دست بیاورم، البته آن زمان  طلای جهان در تار
زیر 19 سال بودم. دومین دوره این مسابقات سال 2019 در اسپانیا برگزار شد 

ولی من نتوانستم آنجا به مدال برسم و این سومین دوره  این مسابقات بود که 
در آن شـــرکت کردم و توانســـتم مدال طلا را به دســـت بیاورم. این اولین مدال 

یخ دختران بزرگسال فدراسیون اسکیت است.  طلای تار

و البته انتقام بازی های آسیایی هانگژو را از رقیب چین تایپه ای خود گرفتید. 
بله، من سال گذشته با این رقیب چین تایپه ای چندین بار مسابقه دادم. یک 
گذار کردم.  ی را به او وا بار تیر ماه سال گذشته در فرانسه بود که دو بر یک باز
مسابقه بعدی هانگژو بود که در فینال با اختلاف سه صدم ثانیه به او باختم 
و یکبار دیگر در مسابقات جهانی که در چین بود و دوباره با سه صدم ثانیه 
گذار کردم. اما امســـال توانســـتم از ســـد او عبور کنم و  ی را به او وا اختلاف باز
ی را برنده شوم. این رقیب چین تایپه ای انگار سد راه من شده  دو بر هیچ باز

بود که خدا را شکر موفق شدم این بار شکستش دهم. 

قبل از حضور در فینال یک دوئل ایرانی هم داشتید. 
بلـــه، مـــن و رومینا ســـالک در یک چهارم به هـــم خوردیم و رومینا را دو بر هیچ 

شکست دادم و او به مدال برنز مسابقات رسید. 

یخ ســـازی کردید و فکـــر می کنم بعد از آن هیچ  شـــما بـــا یـــک نقره در هانگژو تار
اعزامی نداشته اید که بدون مدال بازگشته باشید. 

من قبلا اعزام بدون مدال داشـــتم ولی در دو ســـال اخیر به هر مســـابقه ای که 
اعزام شده ام، با مدال برگشته ام. 

الان قهرمان جهان در کشور ماست و متاسفانه آن طور که باید به این رشته توجه 

نمی شود. انتظار شما به عنوان قهرمان جهان از مسئولان چیست؟ 
شاید کمتر کسی رشته ما را می شناخت و با این رشته آشنایی داشت. اسکیت 
در بازی های آسیایی هانگژو بسیار مورد توجه قرار گرفت و شناخته شده تر شد. 
یکی از دلایل این مساله، پخش تلویزیونی بود و همچنین دیده شدن رشته و 
ی تازه  ی و پرداختن به آن در رســـانه ها. بسیار ورزشـــکاران ما در فضای مجاز
یم. من از مسئولان ورزشی  متوجه شـــده اند که ما چنین رشـــته ای در ایران دار
می خواهم که به رشـــته ما مثل دیگر رشـــته ها نگاه کنند. ووشـــو هم المپیکی 
گر  نیســـت ولی همه آن را می شناســـند و مســـابقات مهمش پخش می شود. ا
بـــه رشـــته مـــا هم با همین دید نگاه کنند، هـــم جامعه بزرگ تری پیدا می کند و 
ی به این رشـــته جذب می شـــوند و هم خودمان یقینا با داشـــتن  مردم بســـیار

حمایت ها موفق تر خواهیم بود. 

مسابقات پیش رویتان مشخص شده؟
یم ولی ســـال آینده چند مســـابقه مهم را پیش  امســـال دیگر مســـابقه ای ندار
ی های آســـیایی اســـکیت و  ی های آســـیایی داخل ســـالن، باز یـــم. باز رو دار
یم و چند مســـابقه دیگر که هنوز به صورت  مســـابقات جهانی را درپیش دار

قطعی مشخص نیست. 

شما الان قهرمان جهان هستید، حالا بزرگ ترین هدف و آرزوی شما در اسکیت 
چیست؟

یم این اســـت که رشـــته ما المپیکی شـــود و من بتوانم تا زمانی  بزرگ ترین آرزو
کـــه در ایـــن رشـــته هســـتم و فعالیت می کنم، المپیک را ببینـــم و بتوانم مدال 

خوشرنگی برای کشورم به ارمغان بیاورم.

تیم فوتبال استقلال در ادامه رقابت های لیگ برتر از هفته پنجم این رقابت ها 
در حالی جمعه به مصاف نساجی می رود که دیدار قبلی این دو تیم در هفته 
ی به پایان رسید تا با توجه به گل لحظه  بیست و هشتم فصل گذشته با تساو
گردان نکونام صدرنشینی را  آخری پرسپولیس مقابل استقلال خوزستان، شا
یـــف خود دهند تا امید به کســـب قهرمانی از همین دیدار با افت  تحویـــل حر
محسوسی در بین هواداران این تیم مواجه شود. این در حالی است که برای 
دیدار فرداشب دو تیم، استقلالی ها که دیدار قبلی خود در لیگ را از دست 
دادنـــد ایـــن فرصت را دارند تا ضمن کســـب برتری در قائمشـــهر یک بار دیگر 
خود را به کورس مدعیان بازگردانده و از ســـوی دیگر انتقام دیدار اخیر خود 

گردان الهامی بگیرند. را هم از شا

البتــه همــه جنبه هــای انتقامــی ایــن دیــدار فقــط بــه مســتطیل ســبز محــدود 
یتــی فصــل گذشــته بیــن  نشــده و بــا توجــه بــه شــکاف و اختلافــات مدیر
، از آنجایــی کــه مدیرعامــل فصــل گذشــته اســتقلال بــه عنوان  نکونــام و خطیــر
مدیــر جدیــد نســاجی انتخــاب شــده اســت، حــالا نکونــام ایــن فرصــت را 
دارد تــا بــا توجــه بــا ماجراهــای فصــل گذشــته، بــا کســب نتیجــه لازم در خانــه 
ــدان  ــتان دو چن ــرای آبی دوس ــری را ب ــن برت ــیرینی های ای ــی ش ــف، به نوع حری

کنــد.
همه اینها در شـــرایطی اســـت که اســـتقلالی ها بلافاصله بعد از این دیدار دو 
مسابقه حساس و سرنوشت ساز دیگر داخلی و آسیایی را در پیش خواهند 
داشت و با فاصله 10 روز باید با پرسپولیس و السد قطر دیدار کنند. بنابراین 

این ابهام به وجود آمده که بعد از قدرت نمایی اســـتقلالی ها برابر الغرافه، آیا 
نکونـــام بـــا حفـــظ ترکیب برنده تیمـــش را با همان نفرات مقابل نســـاجی ارنج 
ی فردا شـــب  کتیکی و نفری در باز خواهد کرد یا اینکه باید شـــاهد تغییرات تا
یاد نکونام به برخی  دو تیم باشـــیم. در این مورد شـــنیده می شـــود به احتمال ز
ی با الغرافه نیز از بهترین های  از نفرات اصلی و آماده تر خود که اتفاقا در باز
تیم بودند به منظور حفظ شان برای دو دیدار حساس و سرنوشت ساز بعدی 
از جمله دربی 104 و دیدار با السد از هفته دوم لیگ الیت استراحت خواهد 
ی  یکنان جایگزین که پیش از این نیز کمتر به آنها فرصت باز داد تا برخی باز
ی  ی رســـیده اســـت برای این تیـــم در باز و همراهـــی اســـتقلال در فصـــل جار

فرداشب به میدان بروند.

دلخوری سلمانی از بی توجهی سرمربی اسپانیایی

 توصیه گاریدو به سرخپوشان: 
بازی با الاهلی را فراموش کنید

ترانه احمدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: در 2 سال اخیر به هر مسابقه ای اعزام شدم، با مدال برگشتم

آرزویم اسکیت کردن در میدان المپیک است

احتمال تغییرات گسترده به منظور حفظ آماده ترین ها برای دربی

ترکیب استقلال مقابل نساجی زیر  و  رو می شود؟
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

پایان نقل و انتقالات و سهمیه ای که مصوب نشد

امید پرسپولیس به قنبرزاده!
تقریبـــا یـــک هفته پیش بود که فدراســـیون فوتبال و ســـازمان لیگ به 
این نتیجه رســـیدند که ســـقف قرارداد باشـــگاه ها را افزایش دهند تا 
نمایندگان کشورمان در لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان 2 در شرایط 
بهتـــری بتواننـــد بـــه مصـــاف حریفان قدر خـــود بروند. امـــا این اتفاق 
یش همراه شـــد و در ادامه نیز برخی  ابتدا با اعتراض شـــدید رضا درو
دیگر از باشـــگاه اعتراض داشـــتند به اینکه چرا به خواسته های آنها 
توجهی نمی شـــود. در همین راســـتا منصور قنبرزاده در مصاحبه ای 
یم برای باشگاه یک سهمیه داخلی و یک سهمیه  اعلام کرد قصد دار
یکـــن در نظر بگیریم. او در بخش دیگری از  خارجـــی بـــرای جذب باز
یش مدعی شـــد: »او  کنش به اعتراض درو صحبت هایـــش نیـــز در وا
عجولانه قضاوت کرد؛ چراکه کارگاه نظارت بر سقف قرارداد باشگاه ها 
در نظر دارد با حضور اورونوف در ســـهمیه زیر 25 ســـال پرســـپولیس 
نیز موافقت کند و در کنار آن نیز نظر من این است به خاطر افزایش 
یکنان خارجی تیم های عربســـتانی و اماراتی ما هم این  ســـهمیه باز
شرایط را برای تیم های حاضر در لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان دو 
یکن خارجی خود شده اند،  که خواســـتار افزایش ســـهمیه جذب باز
در نظر بگیریم.« اما روز گذشـــته نقل و انتقالات به پایان رســـید و از 
سهمیه داخلی و خارجی که قرار بود به باشگاه ها داده شود، خبری 
نشد. درواقع با پایان مهلت نقل و انتقالات عملا این امر منتفی است 
و لیســـت تیم های لیگ برتری شـــب گذشـــته براســـاس آنچه از قبل 
اعلام شده بود تکمیل شد. این مساله بدان معنا نیست که افزایش 
ســـهمیه خارجی برای تیم های حاضر در مســـابقات آسیایی منتفی 
شـــده اســـت. در این زمینه باخبر شـــدیم چون باشگاه پرسپولیس از 
یکن خارجی  کارگروه ناظر بر قراردادها خواســـتار افزایش ســـهمیه باز
شـــده و ســـوختن ســـهمیه نبیل باهویی را عادلانه نمی داند، ممکن 
است با خواسته این باشگاه موافقت شود. به خاطر همین مساله هم 
ینگر خارجی هستند. هرچند قنبرزاده  سرخپوشان به دنبال جذب و
به گفته خودش فقط خود با این افزایش ســـهمیه موافق اســـت و باید 

دیگر اعضای کارگروه نیز با این مساله موافقت کنند. 

پرداختی 35 درصدی به پایه های پرسپولیس 

از افزایش قرارداد خبری نشد
باشگاه پرسپولیس با همکاری شرکت طبیعت روز گذشته 35 درصد 
یکنـــان و مربیان تیم های پایه اش )رده جوانان و امید( را  از قـــرارداد باز
پرداخت کرد تا آنها با  انگیزه بهتری در مسابقات حضور یابند. اما این 
پرداختی ها چندان آنها را خوشحال نکرد، از این جهت که در ابتدای 
فصل از سوی محسن خلیلی به آنها وعده داده شده بود قرارداد هایشان 
بـــه انـــدازه قابل توجهـــی افزایـــش یابد کـــه رضا درویش بـــا این موضوع 
یکنان و مربیان تیم پایه پرســـپولیس  مخالفت کرد. درواقع انتظار باز
این بود با توجه به اینکه شـــرکت طبیعت قرار اســـت حامی آنها شـــود 
قرارداد هایشـــان از 20 میلیون تومان به یک صد میلیون تومان افزایش 
یابد اما با وجود موافقت محسن خلیلی، مدیریت باشگاه پرسپولیس 
این خواسته آنها را رد کرده و خواستار این شد که قراردادها طبق روال 
یکنان  20 درصد افزایش پیدا کند. البته این رقم 20 میلیون قرارداد باز
یکنان امید نیز بین 30 تا 40 میلیون قراردادشـــان  جوانان اســـت و باز

است. مربیان هم از 60 تا 200 میلیون تومان دستمزد می گیرند. 

نخستین واکنش یزدانی بعد از عمل جراحی:

به زودی باز هم به میادین برمی گردم 
حسن یزدانی دارنده 4 طلای جهان و المپیک سه شنبه دومین عمل 
جراحی خود را در شـــهر نیس فرانســـه انجام داد و فدراســـیون کشتی 
نیز آن را موفقیت آمیز دانست. یزدانی پس از انجام عمل جراحی با 
انتشار یک پست در صفحه شخصی خود نوشت: »با سلام خدمت 
مردم عزیز و شریف کشورم ایران. همانطور که می دانید عمل کتف 
بنده دیروز انجام شـــد و به لطف پروردگار و دعای شـــما مردم عزیز 
کشـــورم که همیشـــه و همه جا پشـــتوانه  بزرگ این ســـرباز وطن بودید، 
، رئیس  بســـیار موفقیت آمیز انجام شـــد. در وهله اول از علیرضا دبیر
فدراســـیون و دکتر کیهانی، پزشـــک فدراســـیون نهایت تشکر را دارم 
یغ نکردند و تمام  که در این مدت کوتاه از هیچ تلاشـــی برای من در
شرایط را در بهترین حالت ممکن برای این مهم فراهم و مهیا کردند 
 ، تا به امید خدای متعال و دعای خیرتان در آینده ای نه چندان دور
بعد از گذراندن مراحل درمان کامل خود به زودی باز هم به میادین 
برگردم و تمام تلاش خود را برای سربلندی مردم عزیز و لایق کشورم 

به کار بگیرم. به امید دیدار شما عزیزان در میادین بزرگ.«

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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